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PROTOKÓŁ Nr I  
z sesji Rady Gminy w dniu 2 grudnia 2010 r. 

pod przewodnictwem Pani Teodory Wójcik – Przewodniczącej R.G. 
 

Stan Rady  - 15 osób 
Obecnych - 15 osób 
 
W sesji uczestniczyli : 
1. Pani Kinga Łoniewska - Sekretarz Gminy 
2. Pan Arkadiusz CzyŜewski - przedst. Kancelarii Radców Prawnych 
3. Pani  Danuta Turemka - Wiceprzewodnicząca Przew. Gminnej Komisji Wyborczej 
 
Ad. pkt. 1. 
Pan Zygmunt Kaska jako senior Rady Gminy dokonał  otwarcia inauguracyjnej sesji Rady 
Gminy. 
Powitał wszystkich zebranych: państwa radnych, Panią Sekretarz , Pana Mecenasa, 
Wiceprzewodniczącą GKW oraz pracowników Urzędu Gminy. 
Stwierdził, Ŝe jest quorum i moŜna przystąpić do realizacji obrad. 
Senior Kaska  poinformował, Ŝe kolejnym punktem obrad jest wręczenie zaświadczeń o 
wyborze  radnych i poprosił Wiceprzewodniczącą GKW – Panią Danutę Turemka o 
przedstawienie krótkiej informacji o przebiegu wyborów oraz wręczenie zaświadczeń o 
wyborze na radnego. 
 
Ad. pkt.2.  
Wiceprzewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej – Pani Danuta Turemka poinformowała, 
Ŝe teren gminy podzielony jest na 10 okręgów. W całej gminie jest 4985 osób uprawnionych 
do głosowania. Zarejestrowano 31 list . Zgłoszono 46 kandydatów, z czego wybranych 
zostało 15 radnych. 
Na terenie gminy jest 7 obwodów wyborczych. Wydano 2512 kart do głosowania . 
Frekwencja wyniosła 50,39 % 
Następnie Wiceprzewodnicząca GKW wręczyła oficjalne zaświadczenia o wyborze na 
radnych kolejno wszystkim radnym , którzy zostali wybrani, gratulując im oraz Ŝycząc 
wytrwałości i owocnej pracy. 
 
Ad. pkt. 3. 
Prowadzący obrady sesji – senior radny Pan Zygmunt Kaska  poprosił aby po odczytaniu 
przez niego tekstu roty ślubowania, kolejno wyczytywani radni powtórzyli słowo ”ślubuję” a 
jeśli zechcą mogą teŜ dodać słowa „ tak mi dopomóŜ Bóg”. 
Pan Zygmunt Kaska odczytał tekst roty i wszyscy radni kolejno złoŜyli ślubowanie. 
Od tej chwili wszyscy radni posiadają juŜ pełny mandat radnego. 
 
Ad. pkt. 4. 
 
Prowadzący obrady – Pan Zygmunt Kaska przedstawił proponowany porządek obrad .  
 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy przez radnego seniora . 
2. Podsumowanie przez Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej wyborów 

do Rady Gminy i wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze. 
3.  ZłoŜenie ślubowania przez radnych 
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4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Powołanie Komisji skrutacyjnej do przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego i 

Wiceprzewodniczących Rady Gminy. 
6. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy. 
7. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Gminy. 
8. Sprawy bieŜące i organizacyjne. 
9. Interpelacje i zapytania. 
10. Zamknięcie obrad. 

Nikt nie zgłosił uwag do porządku obrad. 
Porządek obrad przegłosowano i przyjęto jednogłośnie. Głosowało 15 radnych . 
 
Ad. pkt. 5. 
Prowadzący obrady poprosił o zgłaszanie osób do Komisji Skrutacyjnej, która przeprowadzi 
głosowanie tajne  w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Rady 
Gminy. 
Do Komisji Skrutacyjnej zgłosił się: 
1. Pan Stanisław Wąsowski 
2. Pan Jerzy Murawski 
3. Pani Zuzanna Chabiera  
Wszyscy wyrazili zgodę na udział w Komisji Skrutacyjnej . 
Prowadzący obrady poprosił o przegłosowanie proponowanego składu osobowego Komisji 
Skrutacyjnej w osobach: 
1. Pan Stanisław Wąsowski 
2. Pan Jerzy Murawski 
3. Pani Zuzanna Chabiera  
PowyŜszy skład został przegłosowany i przyjęty jednogłośnie. Głosowało 15 radnych 
Komisja wybrała spośród siebie Panią Zuzannę Chabiera na Przewodniczącą Komisji. 
Następnie Pan Zygmunt Kaska poprosił o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Rady 
Gminy. 
 
Pan Andrzej Grasiak zgłosił kandydaturę Pana Marka Waleckiego argumentując tym, Ŝe 
radny pełnił juŜ tą funkcję przez pół kadencji i robił to sprawnie. Sprawdził się juŜ jako 
Przewodniczący, więc uwaŜa, Ŝe jest odpowiednim kandydatem do pełnienia tej funkcji . 
Zgłoszony kandydat wyraził zgodę. 
Radny Pan Dariusz Uchman stwierdził, Ŝe jeśli robimy Ŝarty zgłaszając osobę, która przez 
połowę  kadencji nie przychodziła na sesję to on zgłasza siebie. 
Pan Zygmunt Kaska zgłosił kandydaturę Pani Teodory Wójcik uzasadniając tym, Ŝe była juŜ 
Przewodniczącą Rady i prowadziła  sesje sprawnie, merytorycznie , co wie poniewaŜ był 
zapraszany na sesje jako przedstawiciel Zarządu Gminnego OSP i uwaŜa, Ŝe radna Pani 
Wójcik będzie dobrze pracować dla dobra ogółu. 
Radny – Pan Krzysztof Janicki  zgłosił wniosek o zamknięcie listy kandydatur na 
Przewodniczącego Rady Gminy. 
Jako kandydaci spośród radnych na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy zostały 
zgłoszone następujące osoby: 
1. Pan. Marek Walecki 
2. Pan Dariusz Uchman  
3. Pani Teodora Wójcik 
Wniosek radnego przegłosowani i przyjęto jednogłośnie. Głosowało 15 radnych. 
Prowadzący obrady ogłosił 10 minut przerwy celem przygotowania kart do głosowania. 
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Komisja Skrutacyjna przygotowała 15 kart do głosowania tajnego na funkcję 
Przewodniczącego Rady Gminy z nazwiskami zgłoszonych kandydatów. 
Po przerwie prowadzący obrady poprosił Komisję Skrutacyjną o rozdanie kart do 
przeprowadzenia głosowania . 
Radny Pan Dariusz  Uchman poprosił o głos i prowadzący obrady udzielił głosu radnemu. 
Pan Dariusz Uchman stwierdził, Ŝe zgłaszając swoją kandydaturę chciał wywołać chwilę 
refleksji u państwa radnych, poniewaŜ jeŜeli zgłaszamy na Przewodniczącego kandydata, 
który w sesji przez pół kadencji nie uczestniczy, to dajemy jawny sygnał, Ŝe nie chodzi nam 
tu o dobro na samym początku na działania naszej gminy, naszych mieszkańców, tylko o 
pieniądze, więc chwila refleksji. Radny swoją kandydaturę wycofuje bo chce działać dla tego 
społeczeństwa, tym bardziej, Ŝe mamy duŜe szanse , bo między innymi członkiem Zarządu 
Województwa Mazowieckiego została Pani Ewa Orzełowska, która nas bardzo wspiera, która 
ostatnio złoŜyła deklaracje, Ŝe będzie pomagała nam , radny prosi aby nie robić tu polityki i 
nie ośmieszać się na samym początku. Radny stwierdził, Ŝe oficjalnie wycofuje swoją 
kandydaturę i dodał, Ŝe chce tu pracować a nie walczyć o stołki , co jak widzi , państwo 
starają się tu robić . 
W związku z powyŜszym jako kandydaci na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy 
pozostały zgłoszone wcześniej osoby: 
1. Pan Marek Walecki 
2. Pani Teodora Wójcik 
Prowadzący obrady zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 
Pan Mecenas zwrócił uwagę, Ŝe w takim razie naleŜy zmienić karty do głosowania. 
Radny – Pan Andrzej Grasiak uwaŜa, Ŝe jest to niepowaŜne , bo moŜna było wcześniej się 
zdecydować i zdziwiony jest , Ŝe na pierwszej sesji radni próbują siać juŜ zamęt. 
Ogłoszono kolejne 10 minut przerwy na przygotowanie kart do głosowania. 
Po przerwie prowadzący obrady senior zwrócił się do radnych aby głosować zgodnie z 
własnym sumieniem i kierować się dobrem naszej gminy, naszych mieszkańców i nie słuchać 
ubocznych stron i dodał, Ŝe na pewno nam to wyjdzie na dobre  a następnie poprosił Komisję 
Skrutacyjną o rozdanie kart do głosowania .  
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej rozdała  ostemplowane karty do przeprowadzenia 
głosowania tajnego na Przewodniczącego Rady Gminy z dwoma nazwiskami radnych. 
Po przeprowadzeniu głosowania i podliczeniu głosów Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej 
odczytała treść protokołu z przeprowadzonego głosowania tajnego na funkcję 
Przewodniczącego Rady Gminy. / Protokół w załączeniu/. 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Komisja rozdała 15 kart do głosowania. 
Oddano 15 kart do głosowania. Wszystkie głosy były waŜne . 
W wyniku głosowania tajnego poszczególni kandydaci otrzymali następującą ilość głosów: 
1. Pan Marek Walecki -   5 głosów 
2. Pani Teodora Wójcik         -  10 głosów 
Pani Teodora  Wójcik uzyskała bezwzględną większość waŜnie oddanych głosów i w 
związku z tym została wybrana na Przewodniczącą Rady Gminy Cegłów. 
Prowadzący obrady – Pan Zygmunt Kaska pogratulował nowo wybranej Przewodniczącej 
Rady Gminy– Pani Teodorze Wójcik . 
Od tej chwili prowadzenie obrad przejęła nowo wybrana Przewodnicząca Rady Gminy – Pani 
Teodora Wójcik. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała, Ŝe po raz kolejny większość z państwa 
obdarzyła ją zaufaniem i stwierdziła, Ŝe licząc - juŜ szósty raz stawała w szranki na wybór 
Przewodniczącego Rady – dzisiaj jest trzecia kadencja. Na ostatniej sesji podsumowywała 
między innymi swoją pracę i pracę całej Rady i moŜe nieskromnie powie ale był to teŜ  głos 
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większości , Ŝe te obowiązki, które naleŜą do Przewodniczącego prowadziła i wypełniała 
dobrze, radni otrzymywali na czas materiały, sesje w większości odbywały się bez zakłóceń, 
wszystkie sesje odbyły się w ciągu jednego posiedzenia. Korzystała z bardzo duŜej pomocy 
Pani Sekretarz , Pana Mecenasa i Pani Karmasz o co prosi równieŜ na tą kadencję. 
Kontrkandydatowi Pani Przewodnicząca gratuluje i myśli, Ŝe będzie to owocna praca w tej 
kadencji. 
 
Ad. pkt. 7. 
Następnie Pani Przewodnicząca przeszła do realizacji zaproponowanego i przyjętego przez 
państwa radnych porządku obrad i przypomniała, Ŝe jesteśmy przy punkcie dotyczącym 
wyboru Wiceprzewodniczących Rady Gminy. 
Przewodnicząca zwróciła uwagę, Ŝe nasz Statut zakłada wybór dwóch 
wiceprzewodniczących i takiego wyboru za chwilę dokonamy. 
Przewodnicząca zaznaczyła, Ŝe osoby, które będą zgłaszane przez kogoś a wyraŜą swoją 
wolę kandydowania , to uprzedza, Ŝe wiceprzewodniczący nie mogą być członkami Komisji 
Rewizyjnej. 
Przewodnicząca stwierdziła, Ŝe w dniu dzisiejszym nie ma wyboru Komisji jak widać w 
porządku obrad, z tego względu , Ŝeby radni zastanowili się , przemyśleli w której Komisji 
chcą pracować ale w tej chwili ma obowiązek poinformować, Ŝe osoby, które chciałyby 
zgłosić swój akces do pracy w Komisji Rewizyjnej pięcioosobowej, nie mogą kandydować na 
wiceprzewodniczących Rady.  
Pani Przewodnicząca poinformowała, Ŝe podobnie jak przy wyborze Przewodniczącego 
Rady, prosi o zgłaszanie kandydatur z rekomendacją dla tej osoby.  
Radny – Pan Dariusz Uchman  zgłosił kandydaturę Pana Krzysztofa Janickiego, który jest 
radnym z doświadczeniem i będzie pomocny w pracy Rady. Zgłoszony radny wyraził zgodę. 
Radny – Pan Krzysztof Janicki zgłosił kandydaturę Pana Zygmunta Kaski podkreślając, Ŝe 
tak jak widzieliśmy jest to senior i ma wystarczające doświadczenie Ŝyciowe, które teŜ moŜe 
pomóc w pracach . Zgłoszony kandydat wyraził zgodę. 
Nie zgłoszono więcej kandydatur. 
Na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Gminy zgłoszono następujące kandydatury: 
1. Pan Krzysztof Janicki  
2. Pan Zygmunt Kaska 
Wobec braku innych propozycji Radny – Pan Andrzej Grasiak zgłosił wniosek o zamknięcie 
listy kandydatur. 
Przewodnicząca R.G. poprosiła o przegłosowanie zamknięcia listy kandydatów na funkcję 
Wiceprzewodniczących  Rady Gminy w Cegłowie. 
Radni przegłosowali jednogłośnie przyjmując zamknięcie listy kandydatów na 
Wiceprzewodniczących Rady Gminy w Cegłowie. Głosowało 15 radnych. 
Pan Mecenas wyjaśnił, Ŝe pomimo, iŜ Rada ma dwóch wiceprzewodniczących i jest dwóch 
kandydatów, to głosowanie musi być przeprowadzone i równieŜ głosowanie tajne.  
Potrzebna jest bezwzględna ilość głosów i moŜna maksymalnie zaznaczyć dwa głosy. 
Pani Sekretarz – Kinga Łoniewska dodała, Ŝe w przypadku państwa radnych bezwzględna 
ilość to jest 8 głosów na kandydata. 
Przewodnicząca R.G. ogłosiła przerwę do momentu wydrukowania kart do głosowania. 
Podczas przerwy Pani Sekretarz udzieliła państwu radnym wyjaśnień dotyczących sposobu 
składania oświadczeń majątkowych oraz rozdała druki oświadczeń majątkowych . 
Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej rozdała wszystkim radnym policzone i 
ostemplowane karty do głosowania z dwoma nazwiskami  na Wiceprzewodniczących R.G. 
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Po przeprowadzeniu głosowania i podliczeniu kart Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej 
zapoznała wszystkich z wynikami z przeprowadzonego głosowania tajnego na funkcje 
wiceprzewodniczących Rady Gminy. /Protokół w załączeniu/. 
Zgłoszeni kandydaci otrzymali następującą ilość głosów: 
1. Pan Krzysztof Janicki - 10 głosów 
2. Pan Zygmunt Kaska -   9 głosów 
W  wyniku głosowania tajnego kandydaci, którzy otrzymali bezwzględną ilość waŜnie 
oddanych  głosów zostali wybrani na Wiceprzewodniczących Rady Gminy i są to: 
1. Pan  Krzysztof Janicki  
2. Pan Zygmunt Kaska 
 
Pani Przewodnicząca pogratulowała nowo wybranym Wiceprzewodniczącym Rady Gminy i 
stwierdziła, iŜ liczy na to, Ŝe współpraca będzie się układała dobrze. 
Wiceprzewodniczący R.G. – Pan Zygmunt Kaska podziękował wszystkim za to, Ŝe 
obdarzyli go zaufaniem i zaznaczył, Ŝe nasza praca nie będzie szła na marne, tylko na rzecz 
naszej społeczności i dodał, Ŝe postarają się o to bo nie jest tutaj z chęci zysku ale z chęci 
pomocy ludziom . Jak wszyscy wiedzą jest straŜakiem juŜ 50 lat i to jest zawód, który jest nie 
płacony , jest to Ochotnicza StraŜ i tam nie liczy na Ŝadne zyski, czy jakieś profity bo jest to 
dobrowolna pomoc , Ŝeby ratować mienie, Ŝycie czyjeś, Ŝeby pomóc , Ŝeby nieść pomoc 
ludziom. Wiceprzewodniczący R.G. jeszcze raz dziękuje za zaufanie i myśli, Ŝe tutaj się 
spełni tak jak w straŜy. 
Nowo wybrany Wiceprzewodniczący Pan Krzysztof Janicki równieŜ podziękował za 
zaufanie i stwierdził, Ŝe będzie się starał w miarę moŜliwości swoich wypełniać obowiązki i 
pomagać w prowadzeniu sesji i słuŜyć wiedzą. 
 
Ad. pkt. 8. 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, Ŝe część punktu dotyczącego spraw bieŜących i 
organizacyjnych została juŜ zrealizowana.  W czasie przerwy  Pani Sekretarz przekazała 
państwu informację i Przewodnicząca R.G. prosi o zwrócenie uwagi szczególnie na 
oświadczenia majątkowe poniewaŜ wiemy jak było w ubiegłej kadencji tj. wtedy tylko była 
utrata diety a teraz moŜe być utrata mandatu. 
Pani Przewodnicząca przekazała państwu radnym ze swojej strony , Ŝe wybór radnych do 
poszczególnych Komisji będzie na następnej sesji . Według Statutu, który obowiązuje nas w 
tej chwili są następujące Komisje stałe Rady Gminy: 
- Komisja Rewizyjna , 
- Komisja Finansów i Funduszy Unijnych, 
- Komisja Rolnictwa, Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony P/PoŜarowej i Ochrony 
Środowiska , 

- Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych. 
Pani Przewodnicząca dodała, Ŝe w trakcie kadencji mogą być powoływane równieŜ Komisje 
doraźne jak Statutowa czy inne ale te, są to Komisje stałe z tym, Ŝe obowiązkiem jest powołać 
Komisję Rewizyjną a nasz Statut zakłada te cztery Komisje więc Przewodnicząca bardzo 
prosi aby na następną sesję przemyśleć kto z państwa w jakiej Komisji  widziałby się . 
Następnie Przewodnicząca przeczytała art. 24 Ustawy o samorządzie , którego treść jest 
następująca: „ radny jest obowiązany brać udział w pracach Rady Gminy oraz jej Komisji i  
innych instytucji samorządowych do których został wybrany lub desygnowany” i dodała, iŜ z 
przykrością stwierdza, Ŝe w poprzedniej kadencji były róŜne z tym problemy. 
Dalej Pani Przewodnicząca poinformowała, Ŝe jeŜeli chodzi o państwa radnych udziały w 
Komisjach to kaŜdy radny musi brać udział w pracy jednej Komisji a nasz Statut zakłada, Ŝe 
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maksymalnie w dwóch Komisjach z tym, Ŝe Wiceprzewodniczący nie  mogą brać udziału w 
pracach pięcioosobowej Komisji Rewizyjnej. 
Ponadto, Pani Przewodnicząca podkreśliła, Ŝe radny Rady Gminy to nie jest przewodniczący 
Rady sołeckiej , który dba przede wszystkim o interes swojej miejscowości ale patrzy 
kompleksowo na całą gminę i o tym teŜ mówi Ustawa o samorządzie gminnym. 
 
Ad. pkt. 9. 
W punkcie interpelacje i zapytania Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie jeśli ktoś ma 
jakieś wątpliwości i  przekazała , Ŝe następna sesja najprawdopodobniej będzie po drugiej 
turze wyborów na Wójta po ogłoszeniu wyników ogólnopolskich, które ukaŜą się w 
Dzienniku . Przewodniczący Rady ma obowiązek zwołać taką sesję w ciągu 7 dni od 
ogłoszenia  przez Państwową Komisję Wyborczą zbiorczych wyników w skali całego kraju 
oraz po opublikowaniu ich.  
Przewodnicząca zwróciła się do radnych czy mają zapytania ? Czy Pani Sekretarz ma do 
państwa radnych sprawy do przekazania? 
Nikt z radnych nie zgłosił pytań. 
Sekretarz Gminy - Pani Kinga Łoniewska wyjaśniła, Ŝe 30 dni, które mają państwo radni 
do złoŜenia oświadczenia majątkowego to jest do 1 stycznia 2011r. od dnia złoŜenia 
ślubowania tj. od dzisiaj czyli od 2 .12.2010 r. Pani Sekretarz bardzo prosi aby dopilnować 
tego, poniewaŜ w ubiegłej kadencji były sytuacje wstrzymywania diet i pomimo, Ŝe nie było 
to przyjemne to nie było skutków, natomiast uchylanie mandatu radnego i wybory 
uzupełniające to jest cała procedura, która naraŜa podatników na koszty, dlatego naleŜy wziąć 
sobie do serca te terminy. 
Pani Sekretarz zwróciła uwagę, Ŝe staramy się wysyłać na adresy e-mailowe projekty 
uchwał na najbliŜsze sesje lub teŜ kontaktować się e-meilami więc w związku z tym prosi aby 
od czasu do czasu zaglądać na tą pocztę . 
Pani Przewodnicząca na zakończenie pogratulowała wszystkim wyboru na radnych Rady 
Gminy Cegłów. 
 
Ad. pkt. 10. 
Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy – Pani 
Teodora Wójcik dokonała zamknięcia obrad I zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
 
        Przewodnicząca Rady Gminy 
        (-) mgr inŜ. Teodora Wojcik 
 
Protokołowała E. Karmasz 
Sesja została zakończona o godz. 1730 

 

 


